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Radny Paweł Sztefek z Ustronia złożył interpelację w sprawie trasy kolejowej zwanej "Pętlą
Wiślańską". Co z niej wynika?
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Temat wysoce przekroczonych kosztów wykonania linii z Bronowa do Wisły Głębiec poruszaliśmy niedawno przy
okazji wizyty radnego wojewódzkiego Andrzeja Molina w Wiśle. Przypomnijmy, że burmistrz Tomasz Bujok
przychylił się do prośby radnego sejmiku w Katowicach i będzie szukał wsparcia w powstaniu linii u władz
centralnych.

O krok dalej chce iść radny Paweł Sztefek. W obszernej interpelacji (można ją pobrać tutaj) przedstawia argumenty
za powstaniem inwestycji i podkreśla, jak ważna jest ta inwestycja dla całego regionu. Ponadto, pisze- Czy Miasto
Ustroń wszelkimi dostępnymi sposobami będzie wspierać i lobbować za tym, by odbyła się rewitalizacja
linii kolejowej Bronów - Goleszów/Cieszyn - Wisła Głębce?

Jak dodaje, zamierza przedstawić w biurze Rady Miasta projekt uchwały, która jasno i precyzyjne określiłaby
stanowisko Władz Miasta Ustronia - twierdzi radny.

Interpelacja wpłynęła do biura burmistrza Przemysława Korcza 26. lutego. Jest on zobowiązany do odpowiedzi na
nią w terminie 14 dni.
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